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Handläggare Till 
Henrik Nerlund 
Telefon: 08-50829767 

Stadsbyggnadskontoret 

Sigbardiorden 1 m.fl., planärende på samråd, 
2021-14634 
 
Med anledning av stadsbyggnadskontorets remiss av rubricerat 
ärende vill Skönhetsrådet anföra följande. 

Beslut 
Skönhetsrådet tillstyrker förslag till detaljplan med erinran om att 
punkthusen bör få samma våningsantal och följa topografin, att alla 
sex punkthus ska byggas på p-ytorna istället för på naturmark samt 
att de södra radhusen bör utgå.  

Ärendet  
Föreliggande ärende innebär att sex nya punkthus med kooperativa 
hyresrätter, samt två områden med radhus byggs längs Lilla 
Sällskapets väg och Auroragränd. I förslaget tas befintliga 
parkeringsdäck i områdets norra del bort och bebyggs med tre 
punkthus. Dessa föreslås få olika våningsantal, fem till sju, så att de 
högst placerade blir lägst och det lägst placerade blir högst. Utöver 
detta bebyggs befintlig gårdsmiljö med ett punkthus samt att två 
uppförs i en naturslänt. Radhus planeras i två delområden i 
planområdets östra och södra del. 
 
Bredäng planerades under det tidiga 1960-talet och består av stora 
byggnadskroppar eller bebyggelsegrupper som placerats ut 
skulpturalt i landskapet. Bebyggelsens huvuddrag utgörs av 36 
skivhus i nio våningar som omgärdas av lägre flerbostadshus, rad- 
och kedjehus. I det aktuella planområdet är flerbostadshusen tre 
våningar höga och omger större inre gårdar med ytparkering runt 
om. Ursprungligen planerades området för ett högt bilinnehav med 
ett maxavstånd på 16 meter från port till p-plats.  
 
Skönhetsrådet anser att området med fördel kan förtätas med nya 
bostäder men att detta bör ske med respekt för bebyggelsens 
grundkomposition. Detta innebär att tilläggen bör göras i större 
grepp, gärna som nya bebyggelsegrupper. En 
kulturmiljökonsekvensanalys är värdefull för att inte tappa bort 
dessa värden i onödan. I det aktuella planområdet är punkthus 
välgörande, men de bör hålla samma våningshöjd för att följa 
topografin istället för att släta ut den. Rådet anser vidare att greppet 
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att bebygga p-ytorna är riktigt och att det bör fullföljas hela vägen 
och inte som i förslaget lägga hälften av punkthusen på parkeringar 
och den andra hälften på gårds- eller naturmark. De tre husen som 
gör intrång i områdets grönområden bör därför flyttas till det södra 
parkeringsområdet. Det minskade ytorna för parkering bör kunna 
ersättas med ett minskat bilinnehav och andra mobilitetslösningar. 
 
Rådet välkomnar vidare att även radhus planeras i området och att 
det är viktigt med en blandning av olika boendeformer och skalor. I 
Det södra området anser rådet dock att radhusen bör utgå eftersom 
natur- och stadsmiljövärdena är för höga för att klara ny 
bebyggelse.



Rådet till skydd för Stockholms 
skönhet 
 

Remissyttrande 
Dnr SR 2024/141 

Sida 1 (1) 
2024-06-10  

 

Rådet till skydd för Stockholms skönhet 
 
105 35 Stockholm 
Telefon 08-50829767 
Växel 08-508 290 00 
skonhetsradet@stockholm.se 
skonhetsradet.stockholm 

 

       



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Inga Margareta,Varg 2024-06-11
Magnus Henrik Erkki,Nerlund 2024-06-11


		2024-06-11T15:44:23+0200




